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Mήπως είμαστε νέοι Ιούδες;
/ Σχόλια αναγνωστών

ΝΤΡΟΠΗ! Σέρνουμε έναν πνευματικό άνθρωπο τον π. Εφραίμ, Ιερέα της Εκκλησίας 
στα δικαστήρια, γιατί τόλμησε να αξιοποιήσει και να αυξήσει με όποιο τρόπο 
νόμιμο μπορούσε την περιουσία της Ιεράς Μονής Βατοπεδίου, ενός υπεραιωνόβιου, 
ενός από τα πιο αξιόλογα μοναστικά κέντρα της Ορθοδοξίας παγκοσμίως και 
ταυτόχρονα ενός Νομικού Προσώπου Δημοσίου Δικαίου, μόνο και μόνο επειδή είναι 
Εκκλησία. Ντροπή και πάλι ντροπή! Μήπως είμαστε για φτύσιμο, μήπως είμαστε 
νέοι προδότες, νέοι Ιούδες! Εύχομαι μόνο η αμαρτία αυτή να μη πλήξει αθώους 
πολίτες αυτής της ταλαίπωρης χώρας! (περισσότερα…)
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